

Template

Attachment 1

Mustervorlage Anlage 1

Self-declaration for parents or custodians of children in daycare centers

to report a self-test result for the SARS-CoV-2 virus and to report that the child is symptom-free

Eigenerklärung für Personensorgeberechtigte von Kita-Kindern zur Angabe eines Selbsttestergebnisses auf das SARS-CoV-2 Virus sowie zur Symptomfreiheit

Daycare center /nursery

Kindertageseinrichtung / Kindertagespflege

Name of the child tested

Name des getesteten Kindes

The child's parent or custodian

Personensorgeberechtigte/er

Date of the self-test

Datum des durchgeführten Selbsttests

Result

Befund

negative positive

- I / we confirm that self-test I / we performed on the child named above for a SARS-CoV-2 virus infection shows a negative result.

Hier bestätige/n wir/ich, dass der von mir/uns am o. g. Kind durchgeführte Selbsttest auf eine SARS-CoV-2 Virusinfektion ein negatives Ergebnis ausgewiesen hat.

- I / we confirm, that my / our child after having been ill is now healthy and symptom-free upon his re-entry to the daycare center.

Hiermit bestätige/n wir/ich, dass mein/unser Kind nach Erkrankung bei Wiedereintritt in die Kita gesund und symptomfrei ist

Date

Signature of parent or custodian

Unterschrift Personensorgeberechtigte/er

** If the result is positive, the person must immediately go into quarantine. This also applies to household members of persons with a positive rapid test result. The quarantine may only be terminated if a subsequent PCR-test shows a negative result. The person who had a positive self-test result is entitled to a PCR test to confirm or rule out the result.*

**Bei einem positiven Ergebnis muss sich die Person unmittelbar in Quarantäne begeben. Dies gilt auch für Haushaltsangehörige von Personen mit einem positiven Schnelltest. Die Quarantäne darf erst beendet werden, wenn ein nachfolgender PCR-Test ein negatives Ergebnis hat. Die positiv getestete Person hat zur Bestätigung oder auch Widerlegung Anspruch auf einen PCR-Test.*